



FLEXJET



MACKAGE



THE WORLD'S ONLY HIGH GOAL TOURNAMENT ON SNOW - ESTABLISHED 1985

26-27-28 JANUARY 2024



German text see below

Press release

The countdown to the Snow Polo World Cup St. Moritz begins!

St. Moritz, 23 January 2024 **Only three days to go until the start of the 39th Snow Polo World Cup St. Moritz! From Friday 26th to Sunday 28th January 2024, the world-renowned alpine metropolis will host the eagerly awaited, biggest and most spectacular event of the year. The impressive mountain panorama and the glistening snow on the frozen Lake St. Moritz form an unrivalled backdrop of superlatives for action-packed polo. The daring players and their spirited horses are cheered on by an expected 25,000 enthusiastic spectators. They travel from all over the world to experience the world's only high-goal polo tournament on snow and its unique atmosphere live.**

The Snow Polo World Cup St. Moritz has broken all records with the amount of VIP and Chukker Club tickets sold in the run-up to the tournament. The excitement is palpable! It's amazing to see that the VIP tent is already sold out for Saturday, as well as the legendary Gala Evening at Badrutt's Palace. However, don't worry, there are still a few tickets available for Friday and Sunday, which can be purchased directly via <https://www.snowpolo-stmoritz.com/tickets/>. But remember: first come, first serve - time is ticking...

Best weather conditions and top entertainment program

And the weather gods are also smiling on the tournament. The forecast for next weekend is plenty of sunshine and pleasant temperatures for the Engadin, in the low teens. Sensational top conditions for a visit to the frozen Lake St. Moritz! As always, admission to the polo grounds is free! And in addition to the thrilling polo sport, guests can look forward to an unrivalled range of culinary delights in the Polo Village! The line-up includes mulled wine, traditional bratwurst and nut croissants from the renowned Crystal Hotel, uncomplicated alpine specialties from AlpenFood Catering and various dishes from the Giardino Mountain Hotel. Then there are the iconic dumplings and gyozas from the Swiss start-up Madame Sum, specialties from St Gallen barbecue visionary azado and the Pop-Up on the Ice by R.C Concepts, which will be serving its homemade ravioli and other small gourmet delicacies. DJ Mr. Mike and live musicians Huw Lewis & Band will be providing good vibes all day long!

3,900 tonnes of material on the frozen Lake St. Moritz!

The impressive infrastructure, including the polo field, grandstands and the large polo village, has been under construction on the lake since 13 January 2024. In total, the construction requires a highly experienced team of around 100 specialists! They work around the clock under the leadership of St. Moritz See Infra AG and achieve the almost impossible every year. Building the large tent city, VIP tent, grandstands and supply lines on schedule and completing everything on time before the start of the tournament is no small feat! When preparing the 200 x 100 metre playing field this year, the natural snow was supplemented with machine-made snow so that the most important athletes at the tournament - the polo ponies - could play in absolutely perfect conditions! And the ice formation is also progressing as desired! It is currently at a stable 35cm and continues to grow.



All the matches can be viewed live over the internet at www.pololine.tv



Sponsors and partners of the Snow Polo World Cup St. Moritz 2024

Team Sponsors	Flexjet, MACKAGE, The Kusunacht Practice, Perrier-Jouët, St. Moritz & World Polo League
Official Outfitter	Casablanca
Umpire Sponsor	Maura Wasescha
Official Hotels	Badrutt's Palace Hotel, Kulm Hotel St. Moritz, Kempinski Grand Hôtel des Bains, Carlton Hotel, Suvretta House, Giardino Mountain, Grace La Margna, Crystal Hotel, Steffani Hotel, Hotel Corvatsch, Hotel Laudinella, Hotel Sonne
Guest Nation	Mauritius
Guest Resort	Ithaafushi – The Private Island by Waldorf Astoria
Official Restaurants	Chesa Veglia/Polo Bar, Paradiso, Kulm Country Club, HATO
Official Partner Hotel Zurich	Hotel Schweizerhof
Trophy Sponsors	St. Moritz, CentraLab, Casablanca, Flexjet, Ithaafushi – The Private Island by Waldorf Astoria, Bucherer 1888
Helmet Sponsor	St. Moritz
Official Car	Kessel/Maserati
Sponsors	Maura Wasescha, Kessel/Maserati, Pernod Ricard Swiss, Sprüngli, Chopfab Boxer, Trois Pommes
VIP Catering	GAMMACATERING
Official Suppliers	Champagne Perrier-Jouët, Oona Caviar, Cecchetto, Mitscho's Cigars, Sprüngli, acqua ORSINI, Chopfab Boxer, Villa Sandi, Royal Salute
Exhibitors	Casablanca, Maura Wasescha, Casino St. Moritz, Ender Sport St. Moritz, Kessel/Maserati, Caviarlieri Switzerland, Villa Sandi, Ithaafushi – The Private Maldives Island, Die Weltwoche, Flexjet, Etica, MyAlpChalet, Mauritius, MACKAGE
Medical Partner	Klinik Gut
Official Lab Partner	CentraLab
Public Catering	Crystal Hotel, Madame Sum, AlpenFood Catering, azado, Giardino Mountain, Pop-up on the Ice by R.C. Concepts



THE WORLD'S ONLY HIGH GOAL TOURNAMENT ON SNOW - ESTABLISHED 1985

26-27-28 JANUARY 2024



Supporter	Engadin, Gemeinde St. Moritz, Kanton Graubünden, St. Moritz, Lyceum Alpinum Zuoz, O. Christoffel AG, Blasto
Host Club	Evviva Polo Club St. Moritz
Partner Club	Polo Park & Country Club Zürich
Specialised Horse Clinic	HANSEKLINIK FÜR PFERDE
Official Snow Polo Magazine Publisher	The Polo Magazine, Polo Times
Worldwide Live Coverage	PoloLine.TV
Media Partners	The Polo Magazine, Polo International, Le Grand Mag, Polo Times, Polo&Luxury Magazine, good style mag, Polo & Lifestyle The London Magazine, La Polo, Excellence Magazine Luxury, Die Weltwoche, Falstaff, Falstaff TRAVEL, CNBC, PoloLine.TV, ALPSTYLE

Snow Polo and the Evviva Polo St. Moritz Ltd

1985 saw the first-ever polo competition and St. Moritz staging this world premiere. The Snow Polo World Cup has reigned over the last weekend in January in St. Moritz ever since. In 2014, leading exponents of snow polo in Switzerland founded Evviva Polo St. Moritz Ltd and signed a long-term contract with the town of St. Moritz, thus securing a sustained continuation of the Snow Polo World Cup St. Moritz. The Board of Directors consists of Dr Piero Dillier (President), Reto Gaudenzi (Founder, Vice-president and CEO) and Arndt Küchel; Jürg Reinger is the CFO. A well-rehearsed team of local and regional partners and the See Infra Ltd is working hand in hand with the organisers to carry out the tournament. For more information, visit www.snowpolo-stmoritz.com.

Notice to the media

Online accreditation for the 2024 tournament is open. Please sign up at www.snowpolo-stmoritz.com/about/accreditation

Media office Snow Polo World Cup St. Moritz

Katja Grauwiler +41 79 684 88 53 media@snowpolo-stmoritz.com

Evviva Polo St. Moritz Ltd

Reto Gaudenzi +41 79 774 38 27 reto.gaudenzi@snowpolo-stmoritz.com

Jürg Reinger +41 79 402 92 75 juerg.reinger@snowpolo-stmoritz.com



FLEXJET



MACKAGE



THE WORLD'S ONLY HIGH GOAL TOURNAMENT ON SNOW - ESTABLISHED 1985

26-27-28 JANUARY 2024



Medienmitteilung

Der Countdown zum Snow Polo World Cup St. Moritz beginnt!

St. Moritz, 23. Januar 2024. Nur noch drei Tage bis zum Start des 39. Snow Polo World Cup St. Moritz! Von Freitag, 26. bis Sonntag, 28. Januar 2024 findet in der weltberühmten Alpenmetropole der mit Spannung erwartete, grösste und spektakulärste Event des Jahres statt. Das eindrucksvolle Bergpanorama und der glitzernde Schnee auf dem gefrorenen St. Moritzersee bilden die unvergleichliche Kulisse der Superlative für actiongeladenen Polosport. Die waghalsigen Spieler mit ihren temperamentvollen Pferden werden von den rund 25.000 erwarteten, enthusiastischen Zuschauern frenetisch bejubelt. Diese reisen aus aller Welt an, um das einzige High Goal Poloturnier der Welt auf Schnee und dessen einzigartige Atmosphäre live zu erleben.

Noch nie in der Geschichte des Snow Polo World Cup St. Moritz wurden so viele VIP- und Chukker-Club Tickets im Vorfeld des Turniers verkauft. Am Samstag ist das VIP-Zelt bereits ausverkauft, wie auch schon seit Längerem der legendäre Galaabend im Badrutt's Palace. Für Freitag und Sonntag gibt es noch einige wenige Tickets, die direkt via <https://www.snowpolo-stmoritz.com/tickets/> gekauft werden können. First come, first serve – die Zeit tickt...

Beste Wetterbedingungen und top Rahmenprogramm

Und auch der Wettergott ist dem Turnier hold. Angesagt sind am nächsten Wochenende viel Sonnenschein und für das Engadin angenehme Temperaturen rund um den Gefrierpunkt. Sensationelle Top-Bedingungen also für einen Besuch auf dem gefrorenen St. Moritzersee! Der Eintritt zum Pologelände ist wie immer kostenlos, und auf die Gäste wartet neben packendem Polosport ein umfangreiches gastronomisches Genuss-Angebot im Polo Village, das seinesgleichen sucht. Auf dem Programm stehen zum Beispiel der Glühwein, die traditionelle Bratwurst und die Nussgipfel aus dem Crystal Hotel, die auf keinen Fall fehlen dürfen, unkomplizierte alpine Spezialitäten von AlpenFood Catering und verschiedene Köstlichkeiten aus dem Giardino Mountain Hotel. Dazu kommen die kultigen Dumplings und Gyozas vom Schweizer Start-up Madame Sum, Spezialitäten der St. Galler Grillmanufaktur azado und das Pop-Up on the Ice by R.C Concepts, das seine hausgemachten Ravioli und andere kleine Gourmet-Leckereien anbietet. Für gute Vibes sorgen zusätzlich DJ Mr. Mike und die Live Musiker Huw Lewis & Band.

3'900 Tonnen Material auf dem gefrorenen St. Moritzersee

Auf dem See entsteht seit dem 13. Januar 2024 die eindrucksvolle Infrastruktur mit Polofeld, Tribünen und dem grossen Polo Village. Insgesamt ist für den Aufbau ein top eingespieltes Spezialisten-Team von rund 100 Personen nötig, das unter der Federführung der St. Moritzer See Infra AG rund um die Uhr arbeitet und jedes Jahr aufs Neue das schier Unmögliche schafft: die grosse Zeltstadt, das VIP-Zelt, Tribünen und Versorgungsleitungen termingerecht zu bauen und alles pünktlich vor Turnierbeginn fertigzustellen. Bei der Präparierung des 200 x 100 Meter grossen Spielfeldes wurde in diesem Jahr der Naturschnee zusätzlich durch maschinell erzeugten Schnee ergänzt, damit die wichtigsten Athleten des Turniers – die Polo Ponys – unter absolut perfekten Bedingungen spielen dürfen. Und auch die Eisbildung schreitet wie gewünscht voran. Aktuell beträgt diese stabile 35cm und wächst kontinuierlich weiter.

SNOW POLO WORLD CUP ST. MORITZ

Media Service · PR/TICULAR · Forchstrasse 55 · CH-8032 Zürich

T +41 79 684 88 53 · media@snowpolo-stmoritz.com · www.snowpolo-stmoritz.com



Alle Partien können auf www.pololine.tv via Internet Live Stream geschaut werden.



Sponsoren and Partner des Snow Polo World Cup St. Moritz 2024

Team Sponsoren	Flexjet, MACKAGE, The Kusunacht Practice, Perrier-Jouët, St. Moritz & World Polo League
Offizieller Ausrüster	Casablanca
Umpire Sponsor	Maura Wasescha
Offizielle Hotels	Badrutt's Palace Hotel, Kulm Hotel St. Moritz, Kempinski Grand Hôtel des Bains, Carlton Hotel, Suvretta House, Giardino Mountain, Grace La Margna, Crystal Hotel, Steffani Hotel, Hotel Corvatsch, Hotel Laudinella, Hotel Sonne
Gastnation	Mauritius
Gast-Resort	Ithaafushi – The Private Island by Waldorf Astoria
Offizielle Restaurants	Chesa Veglia/Polo Bar, Paradiso, Kulm Country Club, HATO
Offizielles Partner-Hotel Zürich	Hotel Schweizerhof
Trophy Sponsoren	St. Moritz, CentraLab, Casablanca, Flexjet, Ithaafushi – The Private Island by Waldorf Astoria, Bucherer 1888
Helm Sponsor	St. Moritz
Official Car	Kessel/Maserati
Sponsoren	Maura Wasescha, Kessel/Maserati, Pernod Ricard Swiss, Sprüngli, Chopfab Boxer, Trois Pommes
VIP Catering	GAMMACATERING
Offizielle Lieferanten	Champagne Perrier-Jouët, Oona Caviar, Cecchetto, Mitscho's Cigars, Sprüngli, acqua ORSINI, Chopfab Boxer, Villa Sandi, Royal Salute
Aussteller	Casablanca, Maura Wasescha, Casino St. Moritz, Ender Sport St. Moritz, Kessel/Maserati, Caviarlieri Switzerland, Villa Sandi, Ithaafushi – The Private Maldives Island, Die Weltwoche, Flexjet, Etica, MyAlpChalet, Mauritius, MACKAGE
Medical Partner	Klinik Gut
Official Lab Partner	CentraLab
Publikums-Catering	Crystal Hotel, Madame Sum, AlpenFood Catering, azado, Giardino Mountain, Pop-up on the Ice by R.C. Concepts



THE WORLD'S ONLY HIGH GOAL TOURNAMENT ON SNOW - ESTABLISHED 1985

26-27-28 JANUARY 2024



Supporter	Engadin, Gemeinde St. Moritz, Kanton Graubünden, St. Moritz, Lyceum Alpinum Zuoz, O. Christoffel AG, Blasto
Host Club	Evviva Polo Club St. Moritz
Partner Club	Polo Park & Country Club Zürich
Specialised Horse Clinic	HANSEKLINIK FÜR PFERDE
Official Snow Polo Magazin Publisher	The Polo Magazine, Polo Times
Weltweite Live-Übertragung	PoloLine.TV
Media Partner	The Polo Magazine, Polo International, Le Grand Mag, Polo Times, Polo&Luxury Magazine, good style mag, Polo & Lifestyle The London Magazine, La Polo, Excellence Magazine Luxury, Die Weltwoche, Falstaff, Falstaff TRAVEL, CNBC, PoloLine.TV, ALPSTYLE

Snow Polo und die Evviva Polo St. Moritz AG

Polo auf Schnee wurde als Weltpremiere erstmals 1985 in St. Moritz gespielt. Seither steht St. Moritz am letzten Januarwochenende immer im Zeichen des Snow Polo World Cups. 2014 haben bekannte Exponenten der Schweizer Polo Szene die Evviva Polo St. Moritz AG gegründet und mit der Gemeinde St. Moritz einen langjährigen Vertrag geschlossen, um so die Fortführung des Snow Polo World Cup St. Moritz nachhaltig zu sichern. Der Verwaltungsrat setzt sich zusammen aus Dr. Piero Dillier (Präsident), Reto Gaudenzi (Gründer, Vizepräsident und CEO) und Arndt Küchel. CFO ist Jürg Reinger. Durchgeführt wird das Turnier in enger Zusammenarbeit mit einem eingespielten Team der See-Infra AG und diversen weiteren lokalen und regionalen Partnern. Weitere Infos unter www.snowpolo-stmoritz.com

Hinweis an die Medienschaffenden

Die Online-Akkreditierung für das Turnier 2024 ist geöffnet. Registrieren Sie sich bitte unter <https://www.snowpolo-stmoritz.com/about/accreditation/>

Medienstelle Snow Polo World Cup St. Moritz

Katja Grauwiler +41 79 684 88 53 media@snowpolo-stmoritz.com

Evviva Polo St. Moritz AG

Reto Gaudenzi +41 79 774 38 27 reto.gaudenzi@snowpolo-stmoritz.com
 Jürg Reinger +41 79 402 92 75 juerg.reinger@snowpolo-stmoritz.com

SNOW POLO WORLD CUP ST. MORITZ

Media Service · PR/TICULAR · Forchstrasse 55 · CH-8032 Zürich

T +41 79 684 88 53 · media@snowpolo-stmoritz.com · www.snowpolo-stmoritz.com